

## Guidelines for embroidering a dragonfly 3D

### Рекомендации по вышивке стрекозы 3Д

To get a good result the fabric should be well stabilized and fixed in the hoop.

Для получения хорошего результата ткань должна быть хорошо стабилизирована и закреплена в пальцах.

1. Embroider individual dragonfly wings on organza (Files IB320-3). Use the lower thread of the same color as the upper one. To get the best result, you need to use a water-soluble stabilizer with organza.

Вышейте отдельные крылья стрекозы на органзе (Файлы IB320-3). Используйте нижнюю нить такого же цвета, как и верхнюю. Для получения лучшего результата, нужно использовать водорастворимый стабилизатор вместе с органзой.

2. Cut the wings close to the contour line. Wash the water-soluble stabilizer. Dry the wings.

Вырежьте крылья близко к линии контура. Вымойте водорастворимый стабилизатор. Высушите крылья.



3. Embroider the first color of the dragonfly body on the fabric

Вышейте на ткани первый цвет тела стрекозы



4. Put the wings in the specified places, as shown in the picture below, and holding, carefully embroider the second color of the body, which will sew the wings.

Положите крылья на указанные места, как показано на рисунке ниже, и, придерживая, аккуратно вышейте второй цвет тела, который пришьет крылья.



